

#### DAY 1 KUALA LUMPUR > MAURITIUS

(MOB / D)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Beautiful Island – **Mauritius**. The island set in its turquoise sea, is an oasis of peace, a melting pot where past and present are smoothly blended together. Upon arrival, transfer to hotel for check in. (Hotel accommodation and dinner will be provided by Air Mauritius.)

#### DAY 2 MAURITIUS + CAPE TOWN

(B/L/MOB)

Breakfast serve at hotel, start the full day sightseeing to discover the Mauritius, enjoy the **Seven Coloured Earth of Chamarel** and drive through the capital, **Port Louis**. Transfer to Airport for your flight to the city at the Western Cape Province and it is also the oldest city in South Africa — Cape Town. Upon arrival at **Cape Town** and check-in hotel.

#### DAY 3 CAPE TOWN

### (B/ Ostrich lunch/Chinese Dinner with Abalone)

Embark on Cape Town City orientation. Highlights include; House of Parliament, City Hall, Castle of Good Hope, Slave Lodge & Co Garden as well as historical Malay Quarters – this inner suburb on the lower slopes of Signal Hill with narrow cobblestones streets and flat-roofed house dating from the late 18th and early 19th centuries. Proceed to Table Mountain by Cable Car – the world famous cable car takes you up to 1068 m of the mountain top, overlook the harbour and Robbin Island, breathtaking view will let you always remember it(Subject to weather permits or cable car closed for maintenance, this project will be canceled). After it proceed to West Coast Ostrich Ranch. Ostrich is waiting there for you! Enjoy Ostrich lunch followed by guided tour. Guide will show you around the Ranch and tell you everything you need to know about the big bird. You even have a chance to sit on the Ostrich Back. Then return to Cape Town.

## DAY 4 CAPE TOWN - CAPE PENINSULA - CAPE TOWN

(B/ Lobster Lunch /Full Abalone Meal)

Sun, sea and sand rank high among the Cape Peninsula's draw card. This tour brings you to the, Sea Point, Clifton and Camps Bay to Hout Bay. If weather permits embark on a boat ride to Seal Island to view the seals and sea birds. Then have a picture stop the Twelve Apostles & Llandudno. After it, continue your tour to the Cape of Good Hope Nature Reserve along one of South Africa's most scenic routes. Proceed to Cape Point taking funicular train to the old lighthouse on the Cape Point Peak, 250 meters above sea level where you can view the 2 mighty oceans meeting to become one. A lobster lunch will be served before we continue our drive to Boulders Beach and see the large colony of African Penguins. After it proceed to Groot Constantia which is the Oldest Wine producing farm in South Africa. Explore the Cape Dutch Manor house followed by wine cellar tour and testing.

## DAY 5 CAPE TOWN >> JOHANNESBURG - SUN CITY

(Hotel Breakfast)

Morning depart to Cape Town Airport for your domestic flight to Johannesburg. On arrival transfer to the "City that Never Sleeps", - Sun City. It has so much to offer including Casino, swimming pools, the Valley of Waves or you can relax in the shade of an umbrella on snow white sand. Enjoy full day leisure at this unstoppable resort.

# DAY 6 SUN CITY – PILANESBURG NATIONAL PARK – LION PARK – LESEDI CULTURAL VILLAGE

(B/L/D)

Early morning embarks on safari **game drive** at **Pilanesburg National Park**. You will have the opportunity to see fantastic wildlife and soak in the incredible scenery in this Big 5 Game Reserve. Then return to hotel for breakfast. Depart at late morning to the famous **Lion & Safari Park** for lunch and tour. It is home to more than 85 Lions including Rare White Lions, and many other carnivores such as Cheetah, Wild dog, Hyenas and a variety of Antelope indigenous to Africa. Enjoy Cub interaction and have some photos. Then proceed to **Lesedi Cultural Village** - where you can experience the spirit of Ubuntu at this unique cultural venue where they welcome you with African music. Let the sound of the Marimba's take you into **Musi's Ndebele Theatre** to be transferred to South Africa. Dinner at Lesedi Cultural.

### DAY 7 JOHANNESBURG > MAURITIUS > KUALA LUMPUR

(B/MOB)

Today, **Pretoria** - South Africa's administrative capital, to see the **Voortrekker Monument** Drive pass **Church Square** and **Union Building**, the site of the inauguration of Nelson Mandela. Visit a major DIAMOND SHOW ROOM in South Africa and you may purchase some of the fine workmanship ornamental jewelry. Transfer to Johannesburg International Airport for your flight back to Kuala Lumpur via Mauritius.

### DAY 8 ARRIVE KUALA LUMPUR

(MOB)

Arrive home, bringing with you beautiful souvenirs and sweet memories of your South Africa tour with us.

Remarks: If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative. During major events, accommodation may not be in the city mentioned. Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.



## 第一天 吉隆坡 + 毛里求斯

(机上用餐 / 晩餐)

在吉隆坡国际机场集合并飞往漂亮的岛屿-**毛里求斯**。这岛屿坐落在碧绿的海水中,是一片宁静的绿洲,集阳光,美食,经典的印度洋天堂。抵达后送往酒店入住。(住宿和晚餐将由毛里求斯航**空**提供)

## 第二天 毛里求斯 + 开普顿

(早餐 / 午餐 / 机上用餐)

吃过酒店的早餐后,前往毛里求斯开始一日游的探索之旅,参观**七色土景区**然后前往首都,**路易港**。之后传送到机场,乘搭飞机到南非最古老和位于开普半岛西边的城市-**开普顿**。抵达开普顿后入住酒店。

# 第三天 开普顿

(早餐 / 鸵鸟餐/中式晚餐)

早餐后参加开普顿的**城市观光**包括了**马来后裔居住地**-这个位于信号山下坡的内郊区,狭窄的鹅卵石街道和清真寺以其独特的建筑风格而着称。续而在政府大道的**国会大厦,市政厅**和信号山拍照。接着前往缆车站,你将有机会乘坐空中**缆车**登上世界闻名的**桌山**顶端,俯瞰凯罗普市的壮观景致。(若因天气影响或维修停开缆车,此项目将被取消)这是开普顿的平顶山,也是南非显耀的地标。参观西海岸**开普顿鸵鸟牧场**-探索超过 200 只鸟类,有机会看到小鸵鸟孵化或生蛋并可以借此机会骑在世界上最大但是不会飞的鸟身上拍照。

### 第四天 开普顿 - 开普敦半岛 - 开普顿

(早餐 /龙虾餐/ 全鲍餐)

今日暢遊**开普半島**勝景。途經桌灣十二聖徒峰前往豪特灣,隨後前往位於开普好望角自然保護區拜訪著名的非洲大陸陸岸地標 "好望角",區內景致優美,保育著開普半島無數特有的原生植被花卉及多種野生動物,随后乘搭**缆索列车**至自然保护区 - 海角还有观看古老的灯塔。然后乘船到**克利夫顿湾**至豪特湾观赏数以千计之大小海狗在水中嬉戏及在岛上追逐趣致奇景。午餐特別安排享用南非的傳統美味一焗龍蝦大餐。午後前往**博多斯海岸企鵝生態保護區**觀賞沙灘上成群活潑逗趣的企鵝。在這您可以近在咫尺地觀賞沙灘上成群活潑逗趣的企鵝。接著前往康士坦西亞酒莊,在專人生動有趣的解說下參觀酒客.自垂掛藤間飽滿的果實,經由採收,篩選,榨汁,發酵,醇化…而終成瓊漿玉液的釀製過程.隨後於品酒室中品嘗數種紅白葡萄美酒.

# 第五天 开普顿 + 约翰尼斯堡 - 太陽城

(酒店早餐)

飛機一早抵達往約翰尼斯堡後驅車續往有**"南非拉斯維加斯"**之稱的**太陽城**,在太陽城內自由活動一在時間許可下,可自費安排騎馬、遊湖、遊覽鱷魚園。 我們精心安排入內參觀聞名全世界的皇宮大酒店太陽城內提供24小時免費接駁車穿梭於四家旅館。娛樂中心內還有精品店、美食街、兒童遊樂場、賓果遊戲以及CASINO。

### 第六天 太陽城 - 畢蘭斯堡國家公園 - 獅子園 - 非洲文化村

(早餐/午餐/晚餐)

清晨搭乘專車轉往位於南非第四大的國家公園內的**畢蘭斯堡國家公園**(Pilansburg National Park),乘坐開放式吉普車觀看野生動物. 用完早餐後前往**獅子園**參觀以及與小獅子照相! 接著前往**非洲文化村**體驗南非不同族的文化特色。

### 第七天 约翰尼斯堡 + 毛里求斯 + 吉隆坡

(早餐 / 机上用餐)

今天到**比勒陀利亚**-南非的行政都市,途径**教堂广场**和**联合大厦**去观赏**Voortrekker纪念碑**-纳尔逊曼德拉就职典礼的地点,随后前往钻石展览馆,以了解钻石的分类和切割过程。过后从约翰尼斯堡的国际机场途径毛里求斯飞往吉隆坡机场。

# 第八天 抵达吉隆坡

(机上用餐)

与我们一起带着您美好的南非回忆与体验抵达家园!

**备注**: 倘若原定的景点不对外开放,将由其它景点取代。在重大活动举行期间,酒店住宿可能无法按照行程作安排,行程顺序如有更改,恕不预先告知。 若中英文行程版本出现之出,将以英文版本为依据。